
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1100
Vil ministeren redegøre for, hvordan udgifterne til de 450 tryghedsskabende kameraer for
deler sig i forhold til de 53 byer, og for den pågældende effekt af kameraerne i forhold til 
efterforskning af særligt våben, narko, tyveri, vold og gadeuorden, efter politiet har kunnet 
gøre brug af de tryghedsskabende kameraer? Endvidere bedes ministeren redegøre for 
muligheden for at opsætte tryghedsskabende kameraer i endnu flere danske byer. Der 
henvises til artiklen ”I 53 byer har politiet fået nye overvågningskameraer. Deres placering 
rejser debat” bragt i Politiken den 19. juli 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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